
 
 

9. april 2013 

 
 
I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 
 

1. Har man planer om at uddelegere opgaven om udstedelsen af hellefiskelicenser til 
kommunerne? 

2. Har man planer om at uddelegere opgaven om udstedelsen af fangstbeviser til 
kommunerne? 

(Jens Immanuelsen, Siumut) 
 
Begrundelse: 
Det er efterhånden en kutyme, at man venter længe på sin erhvervsfiskerlicens, som i nogle tilfælde 
ender med, at man venter uforholdsmæssigt længe på sin licens. For at undgå disse ventetider, så 
synes jeg, at det er mere naturligt, at det er kommunerne, der som et borgernær organ der varetager 
denne opgave, hvorfor jeg ønsker at få oplyst, om man har planer i denne retning.  
Ligeledes mener jeg, at det ikke er acceptabelt, at man skal vente længe på sit jagtbevis, hvorfor jeg 
ønsker at få oplyst, hvilke initiativer man har for at undgå disse lange ventetider. 
 
Jeg ønsker at mit spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage. 


